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毕业生平均学分绩点证明

XXX同学，学号XXXXXXXXXXX ，自XXXX年XX月起至XXXX年XX月在辽宁传媒学院XXXX专业攻读本科学位。该生在校期间平均成绩绩点为XX/5.0。 

特此证明。

               辽宁传媒学院教务处

年  月  日

Certificate of GPA for Graduate Student


This is to certify that XXX, Student ID. XXXXXXXX, has studied the undergraduate program for Bachelor Degree in XXXX Major from XXXX to XXXX . During the academic year this student’s Average GPA is XX/5.0。

 Academic Affairs Office of Liaoning Communication University
mm/dd/yyyy

注：平均学分绩点计算方式=∑（必修课课程学分×必修课课程绩点）／∑必修课课程学分。（课程绩点＝分数／10-5，必修课程为除公共选修课外的所有课程）
Note: The calculation method for Average GPA is ∑(Compulsory Course Credits x Compulsory Course GPA)/∑Compulsory Course 

Credits. (GPA=score/10-5, compulsory courses are all courses except for public elective courses)

